



Teilnahmebedingungen Conditions of participation

FLOCK Award 2017

Veranstalter des FLOCK Awardes ist die Flock Association of Europe (FAoE) e. V.

Organiser of the FLOCK Award is the Flock Association of Europe (FAoE) e. V.

Teilnahme

Der Teilnehmer geht durch die Teilnahme an unserem FLOCK Award keine vertraglichen oder sonstigen Verpflichtungen ein. Die Teilnahme ist Mitglieder der Flock Association of Europe (FAoE) e. V. und erstmals auch Nichtmitgliedern möglich.

Jedes beflockte Produkt darf nur einmal eingereicht werden.

Jedes beflockte Produkt kann nur einmal ausgezeichnet werden.

Mit der Einreichung der Bewerbungsunterlagen stimmen sie der Verwendung der eingereichten Materialien durch die Flock Association of Europe im Rahmen der Medien- und Pressearbeit der Veranstaltung, dem 24. Int. Flock Symposium 2017, zu.

Die Gewinner der Preise werden im Vorfeld des Symposiums informiert und sind dazu eingeladen die Einreichungen im Zusammenhang mit dem Int. Flock Symposiums 2017 in Stuttgart vorzustellen.

Die Bewerber werden nach dem Eingang der Unterlagen über den weiteren Ablauf und die Teilnahme an der Preisverleihung informiert.

Die Beiträge werden auf dem 24. Internationalen Flock Symposium 2017 ausgestellt.

Die Preisverleihung findet am 29.03.2017 beim 24. Internationalen Flock Symposium 2017 statt.

Die Teilnahme ist kostenlos.

Participation

The participant does not have any obligations with the participation at the FLOCK Award. The participation is possible for members of the Flock Association of Europe (FAoE) e. V. and the first time für non-members also.

Every flocked product is only allowed to be presented once.

Every flocked product can only be awarded once.

With applying for the award the participants confirm the usage of the forwarded products by the Flock Association of Europe in connection with the medias and press relations for the event, 24th Int. Flock Symposium 2017.

The winners will be informed before the Symposium and are invited to introduce their product in connection with the Int. Flock Symposium 2017 in Stuttgart.

The applicants will be informed about the next steps in regards to the awarding after we have received their application.

The pieces will be exhibited at the 24. International Flock Symposium 2017.

The awarding will take place on March 29, 2017 at the 24. International Flock Symposium 2017.

The participation is free of charge.

Flock Association of Europe

...be part of the leaders



Anmeldeformular und Objekte müssen an die Geschäftsstelle der Flock Association of Europe (FAoE) e. V. geschickt werden

Application form and objects must be sent to the office of the Flock Association of Europe (FAoE) e. V.

Flock Association of Europe (FaoE) e.V.
FLOCK Award
Postfach 1106
96136 Burgebrach / Germany

*Flock Association of Europe (FaoE) e.V.
FLOCK Award
P.O. Box / Postfach 1106
96136 Burgebrach*

Einsendeschluss ist der 20.01.2017

Deadline is the January 20, 2017

Die Einsendungen werden mit Sorgfalt behandelt, dennoch übernehmen die Organisatoren keine Verantwortung für Beschädigung oder Verlust

The assignments will be handled carefully. The organisers will not take responsibility for damage or loss of the assignments.

Bitte fügen Sie Ihrer Einsendung das vollständig ausgefüllte Teilnahmeformular bei.

Please forward your assignment with the complete form for your participation.

Bewertungskriterien

Evaluation criterions

Die zur Bewerbung eingereichten Beiträge für den FlockAward werden nach folgenden Kriterien beurteilt:

The applications will be judged by the aspects mentioned below:

- innovativ
- qualitativ hochwertig / anspruchsvolle Verarbeitung
- zielgerichtet / nutzen
- Emotion
- Raffinesse
- Design
- Nachhaltigkeit
- industrielle Machbarkeit
- zur Vielfältigung geeignet

- Innovation
- Quality
- Usage
- emotion
- technical sophistication
- design
- sustainability
- feasibility in the industry
- repeatable in production

Jury

Die Jury setzt sich aus dem Vorstand der Flock Association of Europe zusammen.

Jury

The Jury will be the executive board of the Flock Association of Europe.

Ihr Gewinn

Sie gewinnen 3. Flock Award incl. Urkunde und zwei Jahre Werbung des Produktes und Ihrer Firma durch die Flock Association of Europe (FAoE) e. V. Sowie ein Jahr kostenfreie Mitgliedschaft der Flock Association of Europe (FAoE) e.V.

Your benefit

You will receive the 3rd FLOCK Award incl. Certificate + two years advertisement of the product and your company through the Flock Association of Europe (FAoE) e. V. and one year free membership at the Flock Association of Europe (FAOE) e.V.

Weitere Informationen hier :
Flock Association of Europe
Susanne Thaler Fon +49(0)1727435044
Email. s.thaler@faoe.eu

*For further information contact:
Flock Association of Europe
Susanne Thaler Fon. +49(0)1727435044
Email. s.thaler@faoe.eu*